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آمار جالب تیم ملی جوانان

عبدی به تمام بازیکنانش بازی داد
تیم ملـــی فوتبال جوانـــان ایران در گـــروه G مرحله 
مقدماتـــی جـــام ملت هـــای زیـــر ۲۰ ســـال آســـیا به 
میزبانی  کشـــور لائوس با کسب ســـه پیروزی مقابل 
میزبـــان، هنـــد و مغولســـتان توانســـت صعـــودی 
مقتدرانـــه بـــه دور بعدی داشـــته باشـــد. شـــاگردان 
حســـین عبـــدی در حالی با مجموع ۱۷ گل )هشـــت 
بـــر صفـــر مقابـــل لائـــوس، یـــک بر صفـــر بـــا هند و 
هشـــت بـــر صفـــر مقابـــل مغولســـتان( بـــه مرحله 
بعـــدی رســـیدند کـــه ۲۳ بازیکـــن حاضر در لیســـت 
توانســـتند بـــازی کننـــد تـــا حســـین عبـــدی از تمام 
تـــوان و ظرفیـــت خـــود اســـتفاده کنـــد. همچنیـــن 
آرمیـــن عباســـی در دیدار نخســـت با لائوس، آرشـــا 
شـــکوری در بـــازی دوم با هنـــد و محمـــد گندمی در 
دیدار بـــا مغولســـتان توانســـتند کلین شـــیت کنند 
تـــا عدد صفـــر مقابل اســـم ایران در گل هـــای خورده 
ثبت شـــود. این در حالی اســـت که آرشـــا شـــکوری، 
آرمیـــن عباســـی، محمد گندمـــی، عرفـــان درویش 
عالـــی، حســـام نفـــری، فرهـــان بزرگیـــان، یعقـــوب 
براجعه، حمیدرضا شمســـی، ابوالفضـــل ذلیخایی، 
ابوالفضل ســـوختانلو، امیرمحمـــد رزاقی نیا، عباس 
کهریـــزی، اســـماعیل قلـــی زاده، مبیـــن دهقـــان، 
ابوالفضل زمانی، ســـینا معظمی تبار، یوسف مزرعه، 
ماهان صادقی، علی اصغر شیخ الاســـامی، افشـــین 
صادقـــی، ابوالفضـــل محمـــدی، کســـری طاهـــری و 
ابوالفضل موردی بازیکنـــان تیم ملی فوتبال جوانان 

را تشـــکیل می دهنـــد.

 مصدومیت نگران کننده عالیشاه
دکتـــر فریـــد زرینه تأکیـــد کـــرد در حال حاضـــر تنها 
بازیکن مصدوم پرســـپولیس، امید عالیشـــاه است. 
او تأکید کرد گزارش ام آر آی، تشـــخیص اولیه را تأیید 
کرد و آســـیب دیدگی عالیشـــاه از ناحیه همسترینگ 

. بود
رئیـــس کمیتـــه پزشـــکی پرســـپولیس بـــا اشـــاره به 
بازگشـــت اورونـــوف به تمریـــن گروهی از روز شـــنبه 
دربـــاره وضعیـــت پورعلی گنجی هم گفـــت: پورعلی 
گنجـــی تســـت های پزشـــکی را کامـــل و بـــه خوبـــی 
پشـــت ســـر گذاشـــت و به این ترتیب در اختیار کادر 
فنی قـــرار گرفـــت. اینکـــه او در بخشـــی از تمرینات 
حضـــور پیدا کرده اســـت مربوط بـــه برنامه های کادر 
فنی برای آماده ســـازی بازیکن اســـت. این یک روال 
طبیعی اســـت که بازیکنان با پشـــت ســـر گذاشـــتن 
مصدومیـــت، مدتـــی را بـــرای کارهـــای آماده ســـازی 
بدنی ســـپری کنند. البته وقتی تمرینات اختصاصی 

داشـــت، روی بخشـــی از مســـائل بدنی کار شد.

بررسی اختیار تیم امید در کمیته 
ملی المپیک

 فوتبـــال امیـــد و تصمیم گیری برای آن همیشـــه محل 
کش وقـــوس مدیریتـــی میـــان فدراســـیون فوتبـــال و 
کمیتـــه ملـــی المپیک بوده اســـت تا آنجا کـــه حذف و 
ناکامـــی دوباره این تیـــم در بازی های آســـیایی هانگژو 
منجر بـــه ایجاد تنش میـــان مدیران آنهـــا و رودررویی 
رسانه ای شـــان شـــد. بعد از آن بود که تیم فوتبال امید 
و امـــور مربوط بـــه آن به فدراســـیون فوتبـــال تفویض 
اختیار شـــد. این موضـــوع بعد از یکی از نشســـت های 
هیأت اجرایی، توســـط مناف هاشـــمی دبیرکل کمیته 
ملی المپیک مطرح شـــد. این گونه شد که فدراسیون 
فوتبال برای انتخاب ســـرمربی جدید تیم فوتبال امید 
بدون در نظـــر گرفتن جایـــگاه کمیته ملـــی المپیک و 
نظـــرات مدیرانش وارد عمل شـــد و حتـــی گزینه هایی 
را هـــم برای کادرفنـــی این تیـــم در نظر گرفـــت. با این 
حـــال هیأت اجرایـــی کمیته ملی المپیک در نشســـت 
آتـــی خود، تیم فوتبـــال امید و تصمیم گیـــری برای این 
تیـــم را با عنـــوان »بحـــث و تصمیم گیری بـــرای تعیین 
تکلیف تیم فوتبال امید« در دســـتور کار خود قرار داده 
اســـت. قرار اســـت در واقع رویکرد قبلـــی کمیته ملی 
المپیـــک که به نقـــل از مناف هاشـــمی تفویض اختیار 
به فدراســـیون فوتبـــال بـــود، در این نشســـت مجدداً 
بررســـی و در قالـــب مصوبه ای اعام رســـمی شـــود. بر 
این اســـاس کمیته ملـــی المپیک از این پـــس در مورد 
تیم فوتبـــال امیـــد همچون دیگـــر تیم ها و رشـــته ها، 
هیـــچ ورودی برای انتخاب ســـرمربی یـــا دیگر اعضای 
کادرفنـــی نخواهد داشـــت و صرفاً بـــرای حمایت مالی 

و معنوی کنـــار این تیـــم خواهد بود.

عابدینی دبیرکل هیأت فوتبال 
تهران شد

با حکم میرشـــاد ماجدی رئیس هیأت فوتبال استان 
تهران، رضـــا عابدینی که در ســـال های گذشـــته دبیر 
این هیأت بـــود بار دیگر همین مســـئولیت را برعهده 
گرفـــت. عابدینی بـــا حضـــور در دفتر ریاســـت هیأت 
فوتبـــال اســـتان تهران رســـماً به این ســـمت منصوب 
شـــد و فعالیت خود را به عنوان دبیرکل هیأت فوتبال 

اســـتان تهران آغاز کرد.

 اصولی:  بعد از بازی با فرانسه 
می خواستند شمسایی را برکنار کنند

 احســـان اصولـــی، رئیـــس کمیتـــه فوتســـال گفـــت: 
»بعد از بازی با فرانســـه شـــخصی با مـــن و تاج تماس 
گرفت و گفت، شمســـایی باید همین امشـــب اخراج 
شـــود! من واقعـــاً فکر کـــردم دارند شـــوخی می کنند. 
تیم مـــا درحالی کـــه با تســـاوی هم صدرنشـــین گروه 
بـــود 4-۱ فرانســـه را شکســـت داد، بعـــد ما ســـرمربی 
را اخـــراج کنیـــم؟ بـــه چه گناهـــی؟ اصـــاً دنیـــا به ما 
نمی خنـــدد؟ شـــما گل اولی که فرانســـه از مـــا خورد را 
ببینید، رسانه های فرانســـه را نگاه کنید، کسی چنین 

پیشـــنهادی به مســـئولان آنها داده اســـت؟«

رأی پرونده نبیل باهویی بزودی اعلام می شودمصاحبه و خبر

شمارش معکوس برای نقره داغ شدن استقلال و پرسپولیس
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احکام خود را 
صادر نکرده 

است

همیشـــه حواشـــی، یک پای ثابت 

دربی هـــای پرطرفدار اســـت و این 
موضـــوع تنهـــا بـــه دربـــی پایتخت 
ختـــم نمی شـــود امـــا نـــوع برخورد 
کشـــورهای دیگر با تخلفات تفاوت 
زیـــادی بـــا آرای کمیتـــه انضباطـــی 
فدراســـیون فوتبال کشورمان دارد. 
یکشنبه شب دربی مادرید درحالی 
برگزار شـــد کـــه هـــواداران اتلتیکو 

پـــس از گل مادریدی هـــا وســـایلی 
از جمله چنـــد فندک را به ســـمت 
تیبـــو کورتوا پرتاب کردنـــد. مدیران 
و مسئولان فوتبال اسپانیا از اتفاقی 
کـــه افتـــاده بـــود بســـیار عصبانی و 
خشـــمگین شـــدند و روزنامه مارکا 
خبـــر داده اســـت که بـــه هیچ وجه 
قصـــد ندارنـــد، بـــه ســـادگی از این 

موضوع عبور کنند. جدا از پیروزی 
پرســـپولیس در دربـــی ۱۰4، ایـــن 
بازی بـــا برخی اتفاقات همـــراه بود 
کـــه از جمله ایـــن اتفاقـــات پرتاب 
توســـط  آب  بطـــری  و  نارنجـــک 
هـــواداران دو تیـــم بـــود. اتفاقـــی 
که باعث شـــد تـــا این دیـــدار برای 
چنـــد دقیقـــه متوقـــف شـــود و در 

نهایـــت بـــا پادرمیانـــی کاپیتان های 
دو تیـــم این اقـــدام هـــواداران برای 
لحظاتی قطع شـــود. ایـــن در حالی 
اســـت که بـــا وجـــود گذشـــت 6 روز 
از دربـــی ۱۰4، کمیتـــه انضباطی آرای 
خـــود را در خصوص حواشـــی دیدار 
استقال و پرسپولیس صادر نکرده 
اســـت. یکی از افـــراد آگاه در کمیته 
انضباطـــی در پاســـخ به این ســـؤال 
که چـــرا تاکنـــون کمیتـــه انضباطی 
رأی خـــود را در خصـــوص اتفاقـــات 
دربی صادر نکرده اســـت به »ایران« 
می گوید: »عـــدم صـــدور رأی دربی 
دلیـــل خاصی نـــدارد و بـــزودی آرای 
کمیتـــه انضباطـــی صـــادر خواهـــد 
شـــد. در حال حاضـــر ایـــن پرونده 
در مرحله تحقیق و تفحص اســـت و 
پس از کامل شـــدن تحقیقات، رأی 
صـــادر خواهـــد شـــد. روال کلـــی به 
این صورت اســـت که پس از تخلفی 
که پیـــش می آید، باشـــگاه متخلف 
از خود دفاع می کنـــد.« در این بین 
پرونده هایی باز در کمیته انضباطی 
فدراســـیون فوتبـــال وجـــود دارد که 
یکـــی از ایـــن پرونده  هـــا بـــه نبیـــل 
باهویی، مهاجم ســـوئدی و اســـبق 
سرخپوشـــان مربـــوط می شـــود. در 
روزهـــای گذشـــته کمیتـــه انضباطی 
در پرونده جعل مدارک مصدومیت 
نبیـــل باهویـــی اســـتعام گرفت که 
نشـــان می دهد مـــدارک ارائه شـــده 
ایـــن  در  اســـت.  نبـــوده  درســـت 
بین جعـــل مدرک توســـط باشـــگاه 
پرســـپولیس با واکنشـــی از ســـوی 

کمیتـــه انضباطـــی همراه نشـــد اما 
این فرد آگاه در خصوص این پرونده 
و ســـایر پرونده هـــای بـــاز در کمیته 
انضباطی بیان می کنـــد: »رأی نبیل 
باهویی هم بزودی اعام می شـــود. 
پرونده هایی باز در کمیته انضباطی 
وجـــود دارد که درحال رســـیدگی به 
ع  این پرونده ها هســـتیم و در اســـر
وقـــت رأی را صـــادر خواهیـــم کرد.« 
او در پاســـخ به این ســـؤال که تعداد 
جرایـــم نســـبت بـــه فصل گذشـــته 
تفاوتـــی داشـــته اســـت، می افزاید: 
»آمـــاری در این خصوص نـــدارم اما 
موضوعی که نســـبت بـــه فصل های 
گذشـــته تغییر کرده است، افزایش 
جرایـــم نقـــدی اســـت.« تأخیـــر در 
صـــدور رأی دربی ۱۰4 در حالی ایجاد 
شـــده که کمیته انضباطی آرای خود 
را در خصـــوص حواشـــی بازی هـــا 
به ســـرعت اعـــام می کـــرد امـــا در 
خصـــوص آرای ایـــن دیـــدار و برخی 
دیگر از پرونده ها تعلل کرده اســـت.

کمیتـــه  عضـــو   ، رس د ا د ی  مهـــد
اســـتیناف فدراســـیون فوتبـــال در 
گفت و گویـــی کوتـــاه با این نشـــریه 
نســـبت به عـــدم صـــدور رأی دربی 
چنیـــن واکنش نشـــان داد: »کمیته 
انضباطی فدراســـیون در اکثر مواقع 
۲ ساعت بعد از برگزاری دیدار علیه 
افـــراد متخلـــف حکم موقـــت صادر 
می کنـــد امـــا مشـــخص نیســـت که 
ایـــن کمیته بـــا وجود گذشـــت چند 
روز از دربـــی چرا احکام خود را صادر 

نکرده اســـت.«

با منتفی شدن میزبانی استقلال در مشهد و تختی

ملاقات با رونالدو و رفقا در قلعه حسن خان

 با منتفی شـــدن میزبانی اســـتقال در لیگ 
نخبگان آســـیا در شـــهر مشـــهد، حـــالا تنها 
گزینه پیـــش روی آبی ها برای میزبانی از تیم 
فوتبال النصر، ورزشـــگاه شهدای شهرقدس 
اســـت. پـــس از برگـــزاری نخســـتین بـــازی 
اســـتقال در لیگ نخبگان برابـــر الغرافه در 

ورزشـــگاه شهدای شـــهرقدس، وزیر ورزش و 
جوانـــان در اظهارنظری اعام کـــرد انتخاب 
این ورزشـــگاه بـــرای میزبانـــی در رقابت های 
لیگ نخبگان کج ســـلیقگی بـــود. بعد از این 
اظهارنظر مدیران باشـــگاه اســـتقال مجدداً 
با مدیرکل ورزش و جوانان خراســـان رضوی 
وارد مذاکره شـــدند و با ارسال نامه ای رسمی 
از مدیران اســـتان و شـــورای تأمین مشـــهد 
درخواســـت کردند بـــا میزبانی اســـتقال در 
ورزشـــگاه امـــام رضـــا)ع( در روز اول آبان ماه 
موافقت کنند اما مدیران اجرایی خراســـان 
رضـــوی مثل نوبـــت قبل به این درخواســـت 
پاسخ روشـــنی ندادند و تنها مدیرکل ورزش 

و جوانان خراســـان رضـــوی در ارتباط تلفنی 
با یک برنامه ورزشـــی، آب پاکی را روی دست 
اســـتقالی ها ریخت و تأکید کرد، اســـتاندار 
خراســـان رضوی با میزبانی باشگاه استقال 
در ورزشـــگاه امام رضا)ع( موافق نیست و از 
نظر ما بازی در این ورزشـــگاه مردم مشهد را 
به دردســـر می اندازد به همین دلیل اگر آنها 
عاقـــه به بازی در مشـــهد دارنـــد، می توانند 

به ورزشـــگاه ثامن بروند.
 امـــا تاج فیـــروز خبر نداشـــت که ورزشـــگاه 
ثامـــن قابلیت بازی آســـیایی را نـــدارد چون 
بـــه گفته مهـــدی تـــاج ایـــن ورزشـــگاه اصاً 
تأییـــد  مـــورد  در فهرســـت ورزشـــگاه های 

کنفدراســـیون فوتبال آســـیا وجود نـــدارد. با 
منتفی شـــدن میزبانی استقال در ورزشگاه 
امـــام رضـــا)ع(، مســـئولان دســـتگاه ورزش 
پیشـــنهاد برگزاری بازی اســـتقال–النصر در 
ورزشـــگاه تختـــی را ارائـــه کردند امـــا از آنجا 
کـــه هنوز عملیـــات عمرانی ورزشـــگاه تختی 
تمام نشـــده، امکان برگـــزاری این بـــازی در 
ورزشـــگاه تختی وجود نداشـــت؛ بـــه همین 
دلیل تنها گزینه اســـتقال بـــرای میزبانی از 
النصر ورزشـــگاه شهدای شـــهرقدس است.

حالا ســـؤال مهمی کـــه برای افـــکار عمومی 
مطـــرح شـــده، این اســـت کـــه با توجـــه به 
ســـابقه ســـفر رونالدو به تهران و اســـتقبال 

عجیب و غیرمنتظـــره هواداران این بازیکن، 
آیا ورزشـــگاه شـــهدای شـــهرقدس پتانسیل 
لازم بـــرای میزبانی این دیـــدار را دارد یا اینکه 
باید منتظر اتفاقات حاشـــیه ای فراوان بابت 
حضور رونالـــدو در تهران باشـــیم؟ از طرفی 
مســـأله کیفیـــت چمن ورزشـــگاه شـــهدای 
شـــهرقدس هم نگرانی فراوانی را برای اهالی 
فوتبـــال به وجـــود آورده، تا حـــدی که برخی 
مدعی شـــدند با برگزاری ایـــن دیدار مهم در 
ورزشـــگاه شـــهرقدس بار دیگر جو رسانه ای 
عجیبی علیه فوتبـــال ایران به وجود خواهد 
آمد کـــه قطعاً چالش جدیدی بـــرای فوتبال 

مـــا به شـــمار می آید.

سوژه روز

سپاهان- استقلال تاجیکستان؛ سه شنبه ساعت 19:30

بازنده در برابر بازنده

مورایس: فراموش نکنیم فوتبال برد و باخت دارد

شناختی از استقلال تاجیکستان نداریم

ســـپاهان اصفهـــان بـــه عنوان 
یکی از نمایندگان کشـــورمان در 
ســـطح دو لیگ قهرمانان آســـیا 
امروز بایـــد به مصـــاف نماینده 

تاجیکســـتان برود. 
شـــاگردان مورایـــس بـــا وجـــود 
کســـب نتایـــج خـــوب در لیگ 
برتـــر و البته تـــا هفته گذشـــته 
خـــوب  آســـیا  در  رقابت هـــا، 
ظاهـــر نشـــدند و بـــا ناکامی این 
را شـــروع کردنـــد.  رقابت هـــا 
آنهـــا در اولین بـــازی و بیرون از 
خانـــه به مصاف تیـــم نه چندان 
مطرح الوحـــدات اردن رفتند و 

بـــا ۲ گل شکســـت را پذیرفتند. 
بعـــد از ایـــن بـــازی ســـپاهان به 
عنـــوان صدرنشـــین لیـــگ برتر 
به مصـــاف ذوب آهـــن اصفهان 
ایـــن  رفـــت و دو امتیـــاز را در 
بـــازی از دســـت داد. در دومین 
بازی بعداز شکســـت در آســـیا، 
ســـپاهان میزبـــان تراکتـــور بود 
که ایـــن بازی را با باخت پشـــت 

سرگذاشـــت. 
حـــالا در آســـتانه بازی آســـیایی 
ســـپاهان با این شرایط وضعیت 
خوبـــی ندارد و به طـــور حتم در 
دومین بازی آســـیایی، شـــرایط 
ویژه ای دارد کـــه می تواند آینده 
مورایـــس در ســـپاهان را رقـــم 

 . بزند
حـــالا بـــا این وصـــف تیمـــی در 

مقابـــل ســـپاهان قـــرار خواهد 
گرفت که شرایط خوبی ندارد و 
ایـــن می تواند برای ســـپاهانی ها 
فرصت مناسبی در خانه باشد.
 استقال تاجیکستان در اولین 

دیـــدار خـــود در ایـــن رقابت ها، 
بازی را به شـــارجه امارات باخته 
و ایـــن تیم هم مثل ســـپاهان با 
باخـــت ، پا بـــه میدان مســـابقه 

می گذارد.

تیـــم  ســـرمربی  مورایـــس  ژوزه 
فوتبـــال ســـپاهان درباره بـــازی با 
اســـتقال تاجیکســـتان در هفته 
لیـــگ  از مرحلـــه گروهـــی  دوم 
قهرمانان آســـیا می گوید: »هفته 
دوم مســـابقات آســـیایی، بـــازی 
خانگـــی و مقابـــل هواداران مان 
اســـت و همه انتظار کســـب ســـه 
امتیـــاز را داریم. اخیـــراً لیگ های 
آسیایی ســـازماندهی بهتری پیدا 
کرده اســـت و تیم های باکیفیتی 
در آن حضور دارند.  تنها مشـــکل 
این اســـت کـــه اطاعاتـــی از تیم 
استقال تاجیکســـتان در اختیار 
نداریـــم، فقـــط می دانیـــم آنهـــا 

از بازیکنـــان باکیفیـــت از جملـــه 
برخـــی بازیکنان خارجـــی خوب 
بهـــره می برنـــد و بـــازی ســـختی 
همـــه  امـــا  داشـــت،  خواهیـــم 
تاش مان را بـــرای پیروزی انجام 
می دهیـــم.«  او با اشـــاره به نتایج 
ضعیف تیمش در بازی های اخیر 
این طور می گویـــد: »دلیل خاصی 
نـــدارد، فوتبـــال بـــرد و باخـــت و 
مســـاوی دارد و هـــر روز درحـــال 
پیشـــرفت هســـتیم و بازیکنـــان 
هنگـــی  هما بـــه  هـــم  یـــد  جد
بیشتری با تیم رســـیده اند. فقط 
می دانیـــم تیـــم خوبی هســـتند 
و آمـــاده بـــرای رویارویـــی بـــا آنها 
هســـتیم.  در نهایـــت و در هنگام 
بـــازی مشـــخص می شـــود، کدام 
تیـــم ســـطح آمادگـــی بیشـــتر و 

بهتـــری دارد.«

پیش بازی
سالن کنفرانس

سینا حسینی
روزنامه نگار

 موهون باگان بعد از عدم سفر به ایران: روی لیگ تمرکز می کنیم

در شـــرایطی کـــه تیـــم فوتبال موهـــون باگان هنـــد برای دیـــدار روز چهارشـــنبه ۱۱مهـــر مقابل 
تراکتـــور ایران باید به ایران ســـفر کنـــد، اعضای تیم هندی بـــه بهانه مســـائل امنیتی حاضر به 
ســـفر به ایران نشـــدند. پس از اتخاذ تصمیم فوق از ســـوی موهون باگان، صفحه این باشـــگاه 
در شـــبکه اجتماعـــی ایکس )توئیتر ســـابق( بـــدون توجه به دیدار بـــا تراکتـــور در چهارچوب 
لیگ قهرمانان آســـیا، با انتشـــار تصویر زیر نوشـــت: »روی بازی بعدی مقابـــل محمدان تمرکز 
می کنیـــم!« موهون باگان که با کســـب چهار امتیاز در رتبه هشـــتم جدول ۱۳تیمی ســـوپرلیگ 

هنـــد ایســـتاده، روز ۱5مهر به مصاف محمـــدان می رود.

هندی ها نیایند، نتیجه 0-3 به سود تراکتور می شود

فیلم هندی در لیگ قهرمانان

و  یـــران  ا تراکتـــور  فوتبـــال  تیم هـــای 
م  و د هفتـــه  ر  د هنـــد  ن  گا ن بـــا ها مو
رقابت های مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
آســـیا قرار اســـت روز چهارشـــنبه ۱۱مهر در 
ورزشـــگاه یادگار امام)ره( تبریـــز رودرروی 
هم قرار گیرند اما طبق اعام رســـانه های 
هندی اعضـــای تیم موهان باگان از ســـفر 

بـــه ایـــران خـــودداری کرده اند.
یونس باهنـــر مدیر تیـــم فوتبـــال تراکتور 
تیـــم موهان بـــاگان  دربـــاره خـــودداری 
هنـــد از ســـفر بـــه تبریـــز بـــرای دیـــدار با 
تراکتـــور می گویـــد: »خیلـــی در جریـــان 

ایـــن موضـــوع نیســـتیم، امـــا ظاهـــراً قرار 
بـــود بیاینـــد کـــه نیامدند. بـــه ما هـــم تا 
امیدواریـــم  نداده انـــد.  اطاعـــی  الان 
بیاینـــد و بـــازی را انجـــام بدهیـــم. در این 
وضعیـــت AFC آنها را جریمـــه خواهد کرد. 
اگـــر نیاینـــد نتیجه هـــم ۳برصفر بـــه نفع 
مـــا می شـــود و امتیـــاز بـــرای ماســـت، اما 
دوســـت داریم بیایند و بـــازی کنیم. قانوناً 
AFC باید بـــه ما اطاع بدهـــد. تیم هندی 
اگـــر نمی خواهـــد بیایـــد باید خـــودش به 
کنفدراســـیون فوتبال آســـیا اطاع می داد 
و مـــا فعـــاً خبـــری نداریـــم.« مدیـــر تیم 
فوتبال تراکتـــور تبریز در واکنـــش به این 
موضوع کـــه تیـــم موهان باگان بـــه دلیل 
مســـائل غیرورزشـــی از حضـــور در تبریـــز 
امتنـــاع کـــرده این طور می گویـــد: »چنین 

چیزی نیست؛ ایران کشـــوری امن است. 
بعـــد از جنگ با عراق و طی چندین ســـال 
گذشته ما هیچ وقت مشـــکلی نداشتیم. 
چطور پاختاکور و اســـتقال تاجیکستان 
بـــه ایـــران آمدند و مشـــکلی نبـــود و فقط 
تیـــم هنـــدی ایـــن حـــرف را زده اســـت؟« 
پس از خـــودداری تیم موهان بـــاگان هند 
از ســـفر به ایـــران بـــرای دیدار بـــا تراکتور، 
فدراســـیون فوتبـــال ایران ایـــن موضوع را 
به اطاع AFC رســـاند. بافاصله بعد از این 
موضوع کمیته مسابقات و کمیته حقوقی 
کنفدراســـیون فوتبال آســـیا به ماجرا ورود 
کـــرد و تحقیقـــات در این زمینـــه در حال 

انجام اســـت.
 این در حالی اســـت که نماینده AFC، ناظر 
 داوری و داوران مســـابقه صبـــح دوشـــنبه 

شـــهید  فـــرودگاه  طریـــق  از  مهرمـــاه   ۹
مدنی وارد تبریز شـــدند. براســـاس اعام 
کنفدراسیون فوتبال آسیا، آقایان »چان کا 
چونـــگ« از هنگ کنگ به عنوان مســـئول 
برگزاری، »تورز آباز« از قرقیزستان مسئول 
امنیت مسابقه و »پریشا کانگرام« از تایلند 
به عنوان ناظر داوری این مسابقه انتخاب 
شـــده اند. همچنین محمود ســـلیم سعد 
حومید المجرفـــی به عنوان داور، ســـلیم 
محمد حمـــود ســـلیم العبری بـــه عنوان 
کمـــک داور اول، حمود ســـعد حامد حمد 
الشـــعیبی بـــه عنـــوان کمـــک داور دوم و 
الشکســـی خالـــد مرحـــون ســـلیمان به 
عنـــوان داور چهـــارم که همگی از کشـــور 
عمان هســـتند، بـــه عنـــوان تیـــم داوری 

انتخاب شـــده اند.

گزارش خبری


